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Budowa hali przeznaczonej na sortownię przesyłek, infrastruktura drogowa, budowa chodników i

kwestia wykupu stawu to najważniejsze problemy, które zgłosili mieszkańcy Opatkowic. Było to drugie

wydarzenie z serii „Spotkajmy się na Ławce Dialogu” – cyklu spotkań z mieszkańcami zainicjowanego

przez prezydenta Aleksandra Miszalskiego.

W pierwszej części spotkania mieszkańcy przedstawili przygotowaną przez siebie prezentację

dotyczącą planowanej w ich sąsiedztwie inwestycji budowlanej – hali przeznaczonej na

sortownię przesyłek – podkreślając jednocześnie dostrzegane przez nich problemy i wątpliwości

z nią związane. Do poruszanych wątków mieli okazję odnieść się obecni na sali przedstawiciele

władz miasta.

Następnie mieszkańcy opowiadali o innych problemach i potrzebach w ich sąsiedztwie. Wśród

poruszonych tematów znalazły się między innymi:

brak chodnika na ul. Smoleńskiego do ul. Dzikiej Róży

komunikacja miejska do zachodniej części Opatkowic

budowa parkingu Park&Ride przy ul. Studniarskiego

budowa chodnika prowadzącego do Szkoły Podstawowej nr 134

remont ulic Zakarczmie i Taklińskiego

problem chęci wykupu stawu przy ul. Smoleńskiego przez dewelopera

wsparcie finansowe dla OSS Opatkowianka

budowa chodnika do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 13.

Wszystkie zgłaszane przez obecnych na spotkaniu problemy zostały szczegółowo spisane. Teraz

zostaną one przekazane do odpowiednich wydziałów i jednostek, aby wypracować jak najlepsze

ich rozwiązanie.

Spotkanie prezydenta Aleksandra Miszalskiego z mieszkańcami Opatkowic zorganizowane

zostało przez Radną Miasta Krakowa Agnieszkę Pogodę-Totę. Udział wzięli także: Stanisław

Kracik – zastępca Prezydenta Miasta Krakowa, Grzegorz Stawowy – Radny Miasta Krakowa oraz

przedstawiciele wydziałów Urzędu Miasta Krakowa i Miejskich Jednostek Organizacyjnych.
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